
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,

ktoré sa konalo 3. apríla  2013

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: A. Dobrodenka, R. Žalúdek

Zasadnutie  viedla  starostka  obce A.  Kandaliková,  ktorá  privítala  prítomných. 
Navrhla doplniť program o bod: Kontrola dodržiavania čerpania úveru a prijatie 
preklenovacieho úveru.

Poslanci  hlasovali  o vzatí  na  vedomie  návrh  starostky  obce  na  doplnenie 
programu  rokovania  obecného  zastupiteľstva  o bod:  kontrola  dodržiavania 
čerpania úveru  a prijatie preklenovacieho úveru. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, 

         P. Mišík,  V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 1 hlas      (J. Sporiš)

Doplnený program zasadnutia: 
1. Kontrola dodržiavania čerpania úveru  a prijatie preklenovacieho úveru
2. Podmienky a spôsob financovania materskej školy a školských zariadení
3. Zmluva  o združenej dodávke elektriny
4. Plat starostky obce
5. Majetkové priznanie starostky obce
6. Rôzne

Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, 

         P. Mišík,  V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 1 hlas      (J. Sporiš)

K 1. bodu: Kontrola dodržiavania čerpania úveru a     prijatie preklenovacie-   
ho úveru

Obec bude v roku 2013 realizovať projekt Výstavba chodníkov a úprava 
miestnej komunikácie v časti obce „Suhrada“ v hodnote 79.912,13 €. Jedná sa 
o stavebnú  časť  bez  projektovej  dokumentácie.  Financovanie  projektu  bude 
z úveru.   Projekt  je  spolufinancovaný  z prostriedkov  Európskeho 
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poľnohospodárskeho  fondu  pre  rozvoj  vidieka  (EPFPRV)  a obce  Dulov. 
V rozpočte obce na rok 2013 sú na tento projekt určené prostriedky z úveru. 

So  sprostredkovateľským  orgánom  EPFPRV-a,  s Pôdohospodárskou 
platobnou agentúrou (PPA) obec uzavrela  Zmluvu o poskytnutí  nenávratného 
finančného  príspevku  vo  výške  50.566,27  €  formou  refundácie.  Na 
prefinancovanie projektu obec  potrebuje preklenovací úver 50.566,27 € na dobu 
od úhrady realizácie po refundáciu z PPA. A úver na  spoluúčasť obce vo výške 
29.345,86 €.  Tieto prostriedky budú uhradené z dlhodobého investičného úveru. 
Je to  už vybavený úver, z ktorého môže obec čerpať na kapitálového výdavky. 
Po realizácii a prefinancovaní projektu obec požiada o preplatenie časti DPH zo 
štátneho rozpočtu. Výška úhrady DPH by mala byť 7.584 €. Z celkovej ceny 
projektu  79.912,13 € je spoluúčasť obce po refundáciách 21.761,86 €. 

V zmluve sa PPA zaväzuje vyplatiť  príspevok najneskôr do 4 mesiacov 
od podania žiadosti o platbu, maximálne do roku 2013. 
Obec  požiada  o ponuky  na  preklenovací  úver  vo  viacerých  bankách.  Podľa 
najvýhodnejšej  ponuky  vyberie  banku,  s ktorou  uzatvorí  zmluvu  o čerpaní 
preklenovacieho úveru. 

V zmysle § 17 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy č. 
583/2004 Z. z. v platnom znení hlavný kontrolór obce  Ing. J. Šamaj preveril 
dodržanie  podmienok  čerpania  a splácania  úveru  a v predloženej  správe 
skonštatoval, že obec limity čerpania  úveru neprekročí.
 
Poslanci  hlasovali  o vzatí   na  vedomie  kontrolu  dodržiavania  pravidiel 
používania návratných zdrojov financovania
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o schválení  prijatia  úveru  vo  výške  50.566,27  €    za 
podmienok  dojednaných  v príslušnej  úverovej  zmluve,   s možnosťou 
prolongácie zmluvy dodatkom, na účely zabezpečenia financovania investičného 
projektu: Výstavba chodníkov a úprava miestnej komunikácie  v zmysle zákona 
č.  503/2001  Z.  z.  o podpore  regionálneho  rozvoja formou  nenávratného 
finančného príspevku cestou PPA, č. zmluvy 47000010 
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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K     2. bodu: Podmienky a     spôsob financovania materskej školy a     školských   
zariadení

K prejednávanému bodu bol predložený pracovný materiál – Príloha č. 1. 
Riaditeľka ZŠ, Mgr. A. Lupáková – je zmenený spôsob výpočtu, podľa ktorého 
sa  prideľujú  finančné  prostriedky  na  školský  klub.  Nie  je  to  podľa  počtu 
prihlásených detí do ŠKD, ale do ZŠ. Počet žiakov, z ktorého sa vychádza pri 
určení  finančných prostriedkov nie  je  30 ale  37,  potom sa pre ŠKD dostane 
10.800 €. A formou poplatku od detí sa dostane ďalších 800 €, pričom rozpočet 
obce  počíta  s čiastkou  9.500  €.  ŠKD  a ZŠ   doplácajú  na  MŠ  a ŠJ.  Škola 
z normatívu financuje  vodné, energie, natierala sa podlaha. Škola ešte prispieva 
na  financovanie  ŠJ.  Na  financovanie  ZŠ obec  nedáva  viac  ako  je  normatív. 
Obec  dostane  aj  na  Centrum  voľného  času,  tieto  peniaze  by  mohli  byť 
poskytnuté pre mažoretky. 
Starostka obce – mažoretky zviditeľňujú obec, ale krúžok navštevujú aj cudzie 
deti. Je dohoda s riaditeľkou ZŠ, že Združenie rodičov požiada obec o dotáciu 
na  autobus.  Rozpočet  na  MŠ  a školské  zariadenia  je  70.500  €  a prognóza 
podielových daní nižšia, takže obec vynakladá na tieto zariadenia viac, ako je 
pridelené. 
Mgr.  A.  Lupáková  –  podľa  rozpočtu  ešte  pre  ŠKD  chýbajú  financie  oproti 
prognóze. 
A.Dobrodenka - obec musí riešiť v globále školy a školské zariadenia. Ak obec 
neprispeje na CVČ, tieto zariadenia  nevylúčia naše deti? Možno budú mať deti 
vyšší poplatok, ak obec neprispeje na prevádzku.  

Poslanci  hlasovali  o schválení  VZN  obce  Dulov  č.  1/2013  o podmienkach 
a spôsobe  financovania  materskej  školy  a školských  zariadení  so  sídlom  na 
území obce Dulov
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o neschválení  dotácie  na  financovanie  nákladov  na  dieťa 
s trvalým  pobytom  v Dulove  v centre  voľného  času  zriadeného  mimo  obce 
Dulov
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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K     3. bodu: Zmluva  o     združenej dodávke elektriny  
Stredoslovenská  energetika,  a.s.   navrhla  obci  nižšie  ceny  elektrickej 

energie na nasledovné obdobie (Príloha č. 2).  Porovnaním cien nová ponuka 
vychádza pre obec priaznivejšie ako súčasná zmluva. 

Poslanci  hlasovali  o schválení  Zmluvy  o združenej  dodávke  elektriny  na 
odberné  miesta  obce  Dulov  s cenou  stanovenou  podľa  Cenníka  dodávky 
elektriny na dobu od 1.1.2014 do 31.12.2016
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     4. bodu: Plat starostky obce  
Návrh  na  úpravu  platu  predložil  predseda  finančnej  komisie  Ing.  V. 

Backo. V zmysle zákona o právnom postavení a platových pomeroch starostov 
obcí, obecné zastupiteľstvo raz ročne prerokuje plat starostky.  Plat starostu je 
súčinom  priemernej  mesačnej  mzdy  zamestnanca  v národnom  hospodárstve 
získanej  zo  Štatistického  úradu  SR  za  predchádzajúci  kalendárny  rok 
a násobkom podľa  počtu obyvateľov, čo predstavuje po zaokrúhlení 1.329 €. 
V zmysle  uvedeného  zákona  možno  plat  zvýšiť  až  o 70%,  v roku  2012 
predstavovalo  zvýšenie 20%. 

Od  posledného  prerokovania  platu  bolo  úspešne  uskutočnené:  oprava 
dievčenského  WC  v ZŠ,  organizácia  42.  ročníka  Behu  okolo  Dulova, 
organizácia  futbalového  turnaja  o  Pohár  starostky  obce  Dulov,  dokončené 
úpravy verejných priestranstiev pred KD a „trojuholník“, podaná bola žiadosť 
o preplatenie tejto úpravy z európskych zdrojov, v roku 2012 uhradená, podaná 
žiadosť  o  úhradu  DPH  z tejto  úpravy  zo  štátneho  rozpočtu  v  marci  2013, 
podanie  žiadosti  o  dotáciu  na  plynofikáciu  MŠ  -    čaká  sa  na  výsledky 
hodnotenia, podanie žiadosti o dotáciu na revitalizáciu detského ihriska v MŠ, 
kúpu nových  preliezačiek,  podľa  informácie  prebieha  vyhodnotenie  v  týchto 
dňoch, podanie žiadosti o dotáciu z rezervy predsedu vlády SR na výmenu okien 
v  KD  –  zatiaľ  nevyhodnotené,  zabezpečenie  oplotenia  priestranstva  za  KD, 
úprava a  upratanie  tohto priestranstva,  bol  vypracovaný  geometrický plán a 
uskutočnený zápis  vlastníckych práv na miestnu  komunikáciu  v „Kubjanskej 
ulici“,  bola  vypracovaná  projektová  dokumentácia  na  drobnú  rekonštrukciu 
verejného priestranstva pri pohostinstve Légia, projekt bol predložený do súťaže 
MAS Vršatec,  kde v prípade kladného rozhodnutia výberovej komisie sa bude 
môcť  obec uchádzať  o finančný príspevok na realizáciu prác,  výsledky budú 
známe začiatkom apríla. Návrh  na  zvýšenie  platu  starostky  obce  je  o 20%, 
výška platu by bola 1.594,80  €.
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Poslanci  hlasovali  o určení  s  účinnosťou od 1.5.2013 v zmysle  § 11,  ods.  4, 
písm.  i)  zákona  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení,  v  znení  neskorších 
predpisov a podľa zákona č. 253/1994 Z. Z. o právnom postavení a platových 
podmienkach starostov a primátorov miest,  v znení neskorších predpisov plat 
starostke obce ako súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 
hospodárstve vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny 
rok a  násobku podľa  §  4,  ods.  1,  bod 2.  zákona č.  253/1994 Z.  z.  v  znení 
neskorších predpisov, čo v podmienkach obce je 1,65-násobok, zvýšeného o 20 
% v zmysle § 4, ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov.
Výsledok hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík,  

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Z prijatého uznesenia vyplýva, že plat starostky obce je 1.594,80 €. 

K     5. bodu: Majetkové priznanie starostky obce  
Komisia  ochrany  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií  verejných 

funkcionárov  schválená  uznesením  obecného  zastupiteľstva  posúdila  podané 
Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov starostky obce 
a skonštatovala,  že  „Oznámenie“  bolo  podané  v termíne  na  podanie   a obsah 
podania je v súlade s článkom 7 ods. 1 písmena a) až e) Ústavného zákona č. 
357/2004  Z.  z.  o ochrane  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií  verejných 
funkcionárov v platnom znení. 

Poslanci   hlasovali  o vzatí  na  vedomie  správy  komisie  ochrany  verejného 
záujmu pri výkone verejných funkcionárov
Výsledky hlasovania:
Za: 7 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     6. bodu: Rôzne  
J.  Parišev  –  robí  správcu  cintorína,  preto  podáva  nasledovnú  správu.  Na 
cintoríne sa konalo 20 pohrebov, 4 v sobotu, 3 v nedeľu a 2 dopoludnia, boli 
pochovaní 2 cudzí občania, 1 mimo nášho cintorína. Z Dulova bolo 8 mužov a 6 
žien.  Malo  by  sa  uvažovať  o ďalších  priestoroch,  pretože  sa  voľné  miesta 
zapĺňajú a od začiatku roka bolo 7 pohrebov a zabrali sa 4 miesta. Miesta, ktoré 
dávali nájomcovia k dispozícií sú neprístupné a nevyhovujúce – nie všetky sú 
schopné na pochovanie. Apeluje na predsedu stavebnej komisie  na umiestnenie 
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zábradlia  z briežku  dole,  starší  ľudia  majú  sťažený  prístup.  Mohlo  by  sa 
prejednať, či to bude možné zrealizovať.
J.  Parišev – je pekné,  že  mažoretky cvičia,  nevie  koľkokrát  vystúpili  v obci, 
budú  reprezentovať  obec,  aj  keď  odídu  zo  školy?    V minulosti  viedol  s J. 
Šamajom krúžok stolného tenisu a vychovali reprezentantov obce. Upadá futbal, 
ak sa nebude venovať mládeži, všetko bude upadať.  Vtedy si na stolný tenis 
všetko hradili rodičia. Nevie si predstaviť budúcnosť mažoretiek, keď odídu zo 
ZŠ.  
J.  Parišev  –  vlani  požiadal  p.  starostku  o zvýšenie  odmeny  –  robí  správcu 
cintorína  aj  kronikára.  V januári  tohto  roku  opäť  požiadal  o zvýšenie.  Bolo 
povedané, že možno v druhom polroku. Aj starostke bol upravený plat, takže 
peniaze asi sú. 
Starostka obce – k cintorínu – miesta sa zapĺňajú, starosta Horoviec potvrdil, že 
projekt na nový  cintorín je vyhotovený, predpokladá, že zo strany Horoviec je 
podaná žiadosť o dotáciu. K zábradliu -  je to výborný nápad – stačí odborníkov 
na  realizáciu  a kúpi  sa  materiál.  K odmene  –  vzhľadom na  zmenu  zákonov 
v zdravotnom  a sociálnom  poistení   sa  zamestnancom   na  dohodu  zvýšili 
odvody. Aby na novom systéme netratili zamestnanci, všetkým bola dodatkom 
zvýšená odmena o výšku odvodov. Ku kronike – nebol predložený návrh za rok 
na zapísanie?
J. Parišev – ešte o výške odmeny za rok 2012 nie je uzavretá dohoda.
Starostka  obce  –  o výške  odmeny  sa  bude  rozhodovať  po  získaní  referencií 
z iných obcí.
J. Parišev – čistil a natieral oplotenie cintorína. Doteraz za to nedostal ani cent.
Starostka obce –  je to náplň správcu cintorína, stanovená v náplni počtom hodín 
1,5  h  za  deň  a vždy  je  pracovnom  výkaze  vyčerpaný  plný  počet  hodín. 
Predpokladá, že hodiny boli nakumulované a vyčerpali sa natieraním.
J. Parišev – oplotenie bolo zanedbané 10 rokov. 
Starostka obce – je to vec správcu. 
J.  Parišev  –  pomeral  oplotenie,  kvôli  výmene.  Nevymenilo  sa.  Je  iné  niečo 
vymeniť alebo opravovať.
A.  Dobrodenka  –  ak  správca  vie,  čo  treba  opraviť,  nech  zabezpečí  materiál 
a opraví sa.
A. Dobrodenka – štát prispieva na odstraňovanie povodní. Nemohla by aj obec 
zamestnať dlhodobo nezamestnaných,  aby čistili priekopy na Suchlici?
J. Parišev – môže čakať písomnú alebo ústnu odpoveď?
Starostka obce – odpovedala som na všetky otázky.
J. Parišev – ja som dal otázky na ekonomickú a stavebnú komisiu.
Mgr.  A.  Lupáková  –  mažoretky  by  mohli  pokračovať  aj  po  skončení  ZŠ 
v Dulove,  ale  je  potrebné  ich  financovať.  Oblečenie  zakúpené  pre  krúžok 
zostáva  v škole.  Odmenu  pre  vedúcu  mažoretiek  treba  aspoň  raz  ročne 
prehodnocovať. 
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F. Pagáč -  pýta sa poslancov, či si všimli zarastené potoky, voda všetko zalieva. 
Poslanci nie sú v obci, len na úrade. Obec je zadlžená a nič sa nerobí, počúvajú 
sa ľudia? 
Ing. V. Backo – je dva roky poslancom a zatiaľ sa z občanov neprišiel nikto 
sťažovať. 
F.  Pagáč  –  Vás  nikto  nepozná.  Keď  bola  veľká  voda  nikto  nešiel  ratovať 
vyhlásila sa žiadosť o pomoc občanov. Treba ísť príkladom. Len niekto vysypal 
hlinu. 
Starostka obce – práve toto zariadila obec. Spolu s Ing. M. Staňom kontrolovala 
terén  pri  zvýšenej  hladine  vody.   Preventívne  by  sa  dalo  zamestnať  v obci 
dlhodobo nezamestnaných a Úrad práce môže refundovať časť ceny práce so 
spoluúčasťou  obce.  V evidencii  sú  však  vysokoškoláci  alebo  dlhodobo 
nezamestnaní.  Rieku nevlastní obec ale Povodie Váhu. Pred dvoma rokmi na 
urgenciu  Povodie  Váhu  dodalo  bager  a  vyčistili  časť  Suchlice.  Obec  chcela 
koryto vykosiť, ale to nebolo možné,  Horovce sa nezapojili. 
Mgr. A. Lupáková – ak sa potok vyleje, sťažnosti budú adresované na obecné 
zastupiteľstvo.
R.  Žalúdek  –  zo  strany  zákona,   potok  je  v správe  Povodia  Váhu,  ak  obec 
vykoná opatrenia, zodpovedá za ne obec. 
Starostka obce – za kultúrnym domom sa čistil priestor, je oplotený. Poslanci to 
robili sami, nikto z občanov sa nepridal. 
F. Pagáč – poslanci majú prejsť obec, vypočuť občanov.
Ing.  V.  Backo  –  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva  sú  na  to,  aby  občania 
predniesli svoje požiadavky. 
F. Pagáč – odpoveďou poslancov na požiadavky bolo, že poslanci rozhodujú 
a nie občania, preto občania prestali chodiť na zasadnutia.
J. Parišev – starostka žiadala Povodie Váhu. Treba sa stále na nich obracať. Za 
viaduktom už je kvôli nánosom druhé koryto. 
J. Sporiš – pri ustanovujúcom zasadnutí, pri sľube poslancov bolo na zasadnutí 
asi 12 občanov. Občianka v diskusii povedala, zložili ste sľub, robte. Občania 
musia  povedať,  čo  chcú  v obci.   S riaditeľkou  ZŠ  zostavoval  futbalovú 
prípravku,  rodičia  neprišli.  Zaviedli  sa  fašiangy,  je  tu   Beh  okolo  Dulova, 
poslanci  upravili  priestranstvo  za  KD.  Potrebuje  7  usporiadateľov  na  futbal, 
stavanie  májov.  Tieto  obecné  aktivity  nie  je  s kým  robiť.  Je  potrebné,  aby 
občania  prišli  za  starostkou,  za  poslancami.  Sám  je  členom  3  komisií 
a presvedčil sa, že občania sú neochotní, nemá kto pomôcť.
F. Pagáč – keď sú občania sklamaní, už nemajú záujem. 
J.  Parišev  –  dotaz  na  predsedu  športovej  komisie.  Vlani  bolo  60  rokov  od 
založenia TJ, tento rok bude 55 rokov od založenia organizovaného futbalu, pýta 
sa, či neplánuje aktivity k týmto výročiam.
J. Sporiš – minulý rok sa konal turnaj o pohár starostky obce. Konali sa prvé 
preteky zorganizované našimi hasičmi. Ku dňu detí bude turnaj detí. Iné oslavy 
sa robiť nebudú, pretože nemá ľudí na organizovanie, ani peniaze.
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J. Parišev – nie je žiadna akcia naplánovaná? 
V.  Štefanec  –  pripomienkuje  nedodržanie  otváracích  hodín  na  Veľkonočnú 
nedeľu, bol otvorený hostinec pri KD a je to zakázané zákonom. 
Starostka obce – poďakovala prítomným za účasť. 

Zapísala: Mgr. K. Tomanová

Zápisnica je prečítaná a overená

v.r.
_________________________________

O v e r o v a t e l i a
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